



Dubai International Private School – Br



DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

التاريخ : 2024/02/21

جانب السادة أولياء الأمور المحترمين،،
(صفوف رياض الأطفال وحتى الثاني عشر)

الموضوع : الدوام المدرسي ليوم الخميس في 2024/02/22 .

نفيدكم علماً أن " طواف الإمارات العالمي (للرجال) " سيقام يوم **الخميس** الموافق **2024/02/22** في إمارة دبي مما قد يؤثر على حركة السير في بعض الشوارع بسبب إغلاق بعض الطرقات حتى فترة بعد الظهر من الساعة **12:35** وحتى **16:30**.

وعليه قررت إدارة المدرسة ولسلامة وصول الطلبة الى منازلهم، بداية اليوم الدراسي كالمعتاد صباحاً وإنهاء اليوم الدراسي الساعة **11:30** صباحاً، ويمكن للأهل إصطحاب أولادهم ابتداءً من الساعة **11:30** صباحاً.
ملاحظة: ستلغى جميع الأنشطة المقررة بعد الساعة **11:30** .

مع الاحترام والتقدير،،

الادارة

Dear Parents of (K-Gr.12)

Subject : School Timing ends at 11:30 in all Grade Levels on Thursday 22/02/2024.

We would like to inform you that the school timing from **KG – Gr. 12** will end at **11:30** a.m **Thursday 22/02/2024** due to “The UAE Tour Men Cycling Tour”, a prestigious international cycling competition.

Please notice that school transportation will take off at **11:30** a.m. Parents who don't use school transportation should pick up their children at **11:30** a.m.

Note: All Activities which planned to be after 11:30 are cancelled.

We wish Dubai continuous progress and success.

Best Regards,

Administration